
Behandling av förslag från: 

Styrelseförslag verksamhetsår 
Det finns många fördelar med att förlänga verksamhetsperioden, inte minst för att skapa mer 
lugn och ro inom organisationen. Detta skulle ge förbundsstyrelsen mer tid att arbeta med 
strategiska frågor samtidigt som det skapas möjlighet att förankra och skapa delaktighet kring 
utredningar och beslut för distrikten även de år som förbundsmötet inte hålls. Det skapar alltså 
fortsatt möjlighet för distrikten att utöva sina demokratiska rättigheter över hela 
verksamhetsperioden. 

Däremot är det viktigt att ha koll på de utmaningar som finns kopplat mot en förändring av 
denna karaktär. Det ställer nya krav på förtroendevalda och anställda inom hela 
organisationen. 

Det är också viktigt att förändringen inte får konsekvensen att transparensen försämras och 
att förbundsstyrelsen i framtiden inte behöver visa upp vad som händer under långa intervall. 
Av denna anledning bör någon form av mellanårsmöte regleras i stadgar eller verksamhetsplan. 

Därför föreslår förbundsstyrelsen förbundsmötet besluta: 

Att från årsmötet 2026 övergå till två-årig verksamhetsperiod
Att från och med 2027 vartannat år arrangera ett mellanårsmöte för distrikten i enlighet
med utredningens förslag
Att styrelsen inför årsmötet 2025 utreder de praktiska konsekvenser som måste justeras i
stadgar, bestämmelser och arbetsrutiner.


